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YÖK’e verilen taahhüt gereği Alanya Üniversitesi’ne bırakılmasının ar-
dında yeni okul binası için Waldorf Yaşam Okulu sahibi Orhan Demirtaş
ile 5+5 yıl sözleşme imzalayan ÖHEP’e zorluk üstüne zorluk çıkarılıyor.

‘HUKUKSUZ GiRiŞiM’
‘ENGELDEN KURTULACAĞIZ’

MÜDAHALE HUKUKSUZ 

JANDARMA İLE GİREBİLDİLER

İlk takdisi ödeyerek tabelalarını da asan ÖHEP’in yaşanılan
sorunlar sebebiyle Cumhuriyet Eğitim Vakfı kamuoyunu
bilgilendiren bir açıklama yaptı. CEV, ortaya konan yeni ta-
lepler sonrası çıkan uzlaşmazlığın çözülerek engelden kur-
tulacaklarını, Demirtaş’a 5+5 yıl anlaşma gereği ilk
taksinin gününden öcne peşin ödendiğine dikkat çekildi.

Sözleşmenin 23 Temmuz 2024’te yürürlüğe girdiği belirtilen
açıklamada ‘ÖHEP okulları olarak yeni okula eşyalarımız ta-
şındı. Ancak 1 Ağustos’ta mülk sahibi Orhan Demirtaş tara-
fından tüm personel okuldan çıkarılıp kapılar kilitlenerek
kiraladığımız yapıya hukuksuz müdahale yapıldı denildi.

Waldorf’un milli eğitime kapanış başvurularını dahi yap-
tığına dikkat çeken CEV, “Orhan Demirtaş’tan okul teslim
alındı. 01 Ağustos’ta, kiracı olarak bulunulan okulda her-
kes engellenerek dışarı çıkarıldı. Okula jandarma eşliğinde
girilebildi, hiçbir hukuksuz girişimimiz olmamıştır” ifade-
leri ile olaylara açıklık getirildi. 2’DE

CHP Alanya Gençlik Kolları Başkanlığı için 
4 Ağustos Pazar günü olağan genel kurul ya-
pılacak. Kongrede beyaz pusulayı seçen
Mahmuthan Dolapcı ile kırmızı pusula ile oy
isteyen Onur Yönet’in listesi yarışacak. 3’TE

Antalya Milletvekili Mevlüt Çavuşoğ-
lu’nun girişimlerinden sonra DSİ
Genel Müdürlüğü’nün ödenek tah-
sisi ile şantiyede çalışma başladı.

CAN SUYU YOLDA
Alanya’da 12 bin 360 dekarlık tarım-
sal alanın suya kavuşturulmasını
amaçlayan baraj şantiyesini yerinde
inceleyen Çavuşoğlu, “Baraj inşaatı 1
sene içerisinde bitirilerek tarım arazi-
leri suya kavuşturulacak” dedi. 4’TE

Zor bir dönem…
l 5’TE

Cengiz TOPÇU

AK Parti Antalya Milletve-
kili ve NATO Parlamenter
Türk Delegasyonu Baş-
kanı Mevlüt Çavuşoğlu,
beraberinde partisinin
ilçe yönetimi ve meclis
üyeleri ile Alanya Bele-
diye Başkanı Osman
Tarık Özçelik’i ziyaret
etti. Ziyarette Alanya'nın
gündemine ilişkin görüş
alışverişi de yapıldı. 4’TE

Euro 2025 Alanya’da Çavuşoğlu’ndan
nezaket ziyareti

Pazarda kilogram özlemi

Yeniköy
yeniden

DÜNYA ŞAMPİYONASINI ARATMAYACAK
THF Başkanı Uğur Kılıç'ın desteğiyle alı-
nan karar ile ETF bugüne kadar düzenle-

nen en büyük ve kapsamlı organizasyonu
Alanya'ya getirmiş olacak. Şampiyo-

naya 19 Avrupa ülkesinden 64 takım
ile binden fazla hentbolcunun katıl-
ması planlanıyor. 

OTUZUNCU YILDA BÜYÜK ŞENLİK
30 yıl sonra Alanya’nın büyük bir orga-
nizasyona ev sahipliği yapacağını duyu-
ran Başkan Osman Tarık Özçelik,
“Sporun birleştirici gücüne inanıyor ve
belediye olarak, sporun her dalını des-
tekleyerek yaygınlaştırmayı hedefliyo-
ruz” dedi. 11’DE

Alanya, spor camiasında adından söz ettirmeye devam edi-
yor. Birçok spor organizasyonuna başarıyla ev sahipliği
yapan ilçede bu kez EHF Plaj Hentbolu EURO 2025 yapılacak. 

Uğur Kılıç Osman Tarık Özçelik

Mevlüt 
Çavuşoğlu

Ziyaret anısına hediye verildi 

ÖHEP: HUKUKSUZ, EK TALEPLERİ KABUL ETTİRME ÇABASI SONUÇSUZ KALACAK.

ÖHEP, yeni binasına tabelalarını takıp eşyalarını taşımaya başlamıştı 

Fiyatlar artıp, alım gücü düşünce pazar tezgahında tartılar da de-
ğişti. Eskiden kilogramla yapılan alışverişin yerini gramajlar aldı. 

TURİSTLER AYAKTA TUTUYOR
Artan fiyatlar nedeniyle pazar yerleri
bile lükse dönüştü. Halkın alım gücü-
nün her geçen gün eridiğini söyleyen
esnaf, “Pazarı ayakta tutan turistler.
Onlar olmasa durum kötü. Eskiden
kilolarla alışveriş yapılırdı, artık
gramla veriyoruz” sözleri ile pazarın
durumunu özetlediler.  2’DE

SMA hastası Arya bebeğin kampanya-
sının bitmesine sadece 12 gün kaldı.
Arya’nın yaşayabilmesi için destek çağ-
rısında bulunan Baba Öztürk, “İkinci
valilik iznimiz bitmek üzere. Alanya,
Gazipaşa halkı daha önce bunu 2 kez
başardı, yine başarır” dedi. 2’DE

Arya’nın vakti kalmadı

Arya’nın 
size ihtiyacı var

Yıllardır kangren haline
gelen Yeniköy Barajı’nda
nihayet çalışmalar başladı. 

Onur YönetMahmuthan Dolapçı

CHP’de kongre heyecanı



Gazipaşa’da yaşayan SMA hastası Arya bebeğin
babası Hamza Öztürk, kızı için başlatılan vali-
lik izinli yardım kampanyasında son 13 günün
kaldığını söyleyerek destek çağrısında bulundu.
Alanya Kültür Merkezi'nde düzenlediği top-
lantıda açıklamalarda bulunan baba Öztürk’e,
kampanya gönüllüsü yazar Neslihan Gülsever
de destek verdi. 2,5 yıldır SMA hastası olan kızı
Arya için mücadele ettiğini söyleyen baba Öz-
türk, “Çok zorlu süreç içerisindeyiz. İkinci va-
lilik onayının bitmesine 13 gün kaldı. Alanya,
Gazipaşa halkını ve duyarlı vatandaşları bu ko-
nuda desteğe davet ediyoruz. Kampanyamız şu
anda yüzde 65’te. Valilik izninin bitmeye yak-
laşması bizleri çok zorlu bir sürece itiyor.
Üçüncü izin çok zor alınabilir. Bunun için baş-
vuru yapacağız. Alanya, Gazipaşa halkı ve du-
yarlı vatandaşlar daha önce bunu 2 kez başar-
dı. Ahmet ve Ela bebeği Dubai’de tedavi ettir-
diler. Alanya, Gazipaşa halkına inanıyor, güve-
niyorum. Şu anda herkesten destek bekliyoruz.
Zamanımız çok azaldı. 1 kişiden bu kampanyayı

bitirmesini istemiyoruz. Eller çoğaldıkça yük-
lerin hafiflediğini biliyoruz” dedi.

“ARYA’YI AÇ YATIRMAK ZORUNDA
KALIYORUZ”

SMA hastalığındaki en önemli etkenin kilo ol-
duğunu söyleyen Öztürk, “Şu anda Arya 10 kilo
200 gram. Arya’nın 13 kiloyu geçmemesi lazım.
Bu kiloyu geçtiği takdirde Arya bu ilacı alma-
yacak. O nedenle Arya’yı aç yatırmak zorunda
kalıyoruz. Çok fazla rahatlıkla besleyemiyoruz.
Ben çocuğumu aç yatırmak istemiyorum. Ar-
ya’nın ben yaramazlık yapmasını istiyorum. Koş-
tursun, evi dağıtsın” diye konuştu. 

“ARYA’NIN 3 AYI VAR MI BİLMİYORUZ”
Valilikten üçüncü izni alamadıklarında kam-
panyaya sıfırdan başlamak zorunda kalabile-
ceklerine de değinen Öztürk, “Belki de yasal
IBAN numaralarımız değişecek. Bu sebeple çok
uzun ve sancılı bir süreç tekrar başlayacak. İlk
valilik onayını 3 ayda aldık. Arya’nın 3 ayı var
mı bilmiyoruz. Bu süreçte yaşanılacak kas

kaybı, enflasyon
riski Arya’nın kul-
landığı cihazların
sayısının 8-9’a
çıkmasına neden
olabilir. Maddi ve
manevi destekle-
re çok ihtiyacımız
var. Şu anda kam-
panyamız yüzde
65’te. Yüzde
35’lik dilim kal-
dı. Bu da yaklaşık
650 bin dolar,
yani 21 milyon
TL’ye tekabül edi-
yor. 

“ÜÇÜNCÜ İZNİ ALMA ŞANSIMIZ YOK” 
Kampanya gönüllüsü Gülsever de, “Burada bir
çocuğun hayatı söz konusu. Bu çocuğun haya-
ta tutunması herkesin cebi ile vicdanı arasında
sıkışmış durumda.  Aslında kampanya daha ko-

lay ilerleyebilirdi. 6 Şubat depreminin yaraları-
nı sarmamızdan dolayı yapılan çabadan dolayı
Arya tedavisi için biraz gel kaldı ama hiçbir şey
için geç değil. Üçüncü izni alma şansımız yok.
Yeni baştan sıkıntılı süreç başlayacak. Bu süreçte
çocuğun kilo almaması gerekiyor. Bu süreç ço-
cuk için çok zor işleyecek. Bu ilacı alabilmek maa-
lesef paradan geçiyor. Bizler bunu başarabiliriz.
Bütün herkes birleştiğinde, küçük rakamlarla
destek olduğu takdirde bu rakam kesinlikle bu-
lunabilir. Hacet Meydanı’nda da çadır açtık. Bir-
kaç gün içinde toplanan rakam bizi çok mutlu
etti. İnsanlar 5-10 TL ile ciddi rakamlara ula-
şabildiğini gösterdiler. Herkes Arya’ya Gazipaşa,
Alanya niye sahip çıkmadı diyor. Bu öyle bir şey
değil. Arya, Türkiye Cumhuriyeti’nin vatandaşı.
Bunun Alanya’sı, Gazipaşa’sı yok, Türkiye’si
var. Hepinizin desteğine ihtiyacımız var” ifade-
lerini kullandı.  n Özgür YILMAZ

Cumhuriyet Eğitim Vakfı tarafından ÖHEP’in
Waldorf Yaşam Okulu binasına taşınmasına yö-
nelik yürütülen görüşmeleri, kiracılık durumu
ve taşınma işlemi esnasında yaşadıklarına iliş-
kin basın açıklaması yapıldı. 

‘KİRASINI GÜNÜNDEN 
ÖNCE ÖDEDİK’

Okul tarafından yapılan açıklamada vakıf ola-
rak Waldorf Yaşam Okulu sahibi Orhan De-
mirtaş ile Oba’da bulunan okul binası için 5+5
yıl olarak kira sözleşmesi imzalandığı sözleşme
gereği tüm ödemeler de süresinden önce ya-
pıldığı kiralanan yerin kiracı tarafından vakfa
teslim edildiğine dikkat çekildi. 

HUKUKSUZ MÜDAHALE YAPILDI
Sözleşmenin 23 Temmuz 2024’te yürürlüğe gir-
diği belirtilen açıklamada ‘ÖHEP okulları ola-
rak yeni okula eşyalarımız taşınmış ve yerleşim
başlamıştır. Ancak 01/08/2024 tarihinde mülk
sahibi olan ve aynı zamanda Waldorf Vakfının
da başkanı olan Orhan Demirtaş tarafından, im-
zalanan sözleşmelerin varlığı karşısında görü-
şülmesi bile yakışıksız olduğu halde, bir kısım
ek talepler ileri sürülmüştür. Bunlar kabul edil-
memesi üzerine de okula müdahale ederek tüm

personel fiilen okuldan çıkarılmış, kapılar ki-
litlenmiş, kiracı olarak 10 günden fazla süredir
içeride olduğumuz halde, hukuksuz bir şekil-
de bu müdahale yapılmıştır. Konu hakkında tüm
ilgililere yönelik her türlü yasal işlem başlatıl-
mıştır” denildi.

JANDARMA İLE GİREBİLDİLER
Waldorf Vakfı’nın okulda faal olduğuna yönelik
söylemlerin gerçekle bağdaşmadığına dikkat çe-
kilen açıklamada “Waldorf Vakfı, MEB nezdinde
kapanış başvurularını dahi yapmıştır. Vakıf
Başkanı da olan Orhan Demirtaş’ta okul teslim
alındı. Bu yüzden vakıf adına verilen bilgilen-
dirmeler de kamuyu yanıltmaya çabası taşıyan
açıklamalardır. Vakfımızın okula zorla ve 
haksız şekilde girme çabası olduğu gibi açıkla-
malar da gerçeği yansıtmamaktadır. Biz vakıf
olarak zaten okulda kiracı olarak bulunmak-
tayken yaşanan olayı anlamakta güçlük 
çekmekteyiz. 01 Ağustos günü, kiracı olarak 
bulunulan okulda herkes engellenerek dışarı 
çıkarıldığı durumda, okula girmek isteği 
dahil yapılan her işlem jandarma eşliğinde 
gerçekleşmiş olup hiçbir hukuksuz girişimimiz
olmamıştır” ifadeleri ile önceki gün yaşananlara
açıklık getirildi.

KİRACILIĞIMIZ YASAL
CEV’in açıklamasının devamında okul binası-
nı sözleşme ile kiralayıp, kira borcunu ödediği
kiracılık hakkını yasal şekilde elde ettiği, mül-
kiyetin yasal olarak teslim alınıp, kullanıma da
başlandığı belirtilerek ‘kiracılık ve kullanım 
hakkımıza hiçbir engel durum yoktur’ denildi.
Cumhuriyet Eğitim Vakfı olarak tüm sözleş-
meleri kanuna uygun şekilde yaptıklarını be-
lirten CEV yetkilileri kiracılık hakkı yasal ola-
rak elde edildiğine vurgu yapılan açıklamada ya-
salara uygun hareket edildiği karşılaşılan olay
bir sözleşme meselesi değil, hukuksuz bir giri-
şimdir. Vakfımızın uğradığı bu hukuksuzluk kar-
şısında gereken işlemleri başlatmıştır. İlgililerin
keyfi ve hukuksuz şekilde, kendi ek taleplerini
kabul ettirme çabası ile yaptığı bu girişimlerin
yasal yollarla sonuçsuz kalacağı söylendi.
CEV’in Alanya’nın en değerli vakıflarından bi-
risi olduğu belirtilerek okullarımız bu hukuk-
suz girişimlerle yıpratılamayacak, bu hukuk-
suzluklarla kimsenin bir menfaat elde edeme-
yeceğini, en kısa sürede bu sorunun çözümü-
nü sağlayarak okullarımızın bu engelden kur-
tulacağını velilerimizin ve halkımızın bilgisine
sunarız denildi.
n Özgür YILMAZ

Türkiye’de artan fiyatlar nedeniyle vatandaşların
daha uygun bulduğu Yunan Adalarına yoğun ta-
lep gösterdi. Bodrum, Çeşme, Alanya gibi Tür-
kiye’nin önemli turizm destinasyonlarında sey-
reden yüksek fiyatların yanı sıra Yunanistan bir
de vize istisnası getirince işler daha da terse dön-
dü. 2024 yaz sezonunda yerli turist vize istisnası
ve daha uygun olduğu gerekçesiyle Yunan ada-
larına gitmeye başladı. Konuya ilişkin konuşan
TGA Yönetim Kurulu Üyesi Şükrü Cimrin,
TGA’nın iç pazarda teşviki arttırıcı çalışmalara
imza attığını vurguladı.

İÇ PAZAR ÇEKİLDİ
Yüksek fiyatlar iç pazarı kabuğuna çekti.  2024
yılında iç pazarda yaşanan daralmanın dikkat
çekici boyutta olduğunu belirten Cimrin, “İç pa-
zarda bu yıl belli bir daralma var ama bunun
farklı etkenleri mevcut. Özellikle ülkemizde son
yıllarda gördüğümüz enflasyon, girdi maliyet-
lerinin yüksekliği bu nedenle hem tesislerimizde
hem de şehir içi harcamalarda tatilci ve tatil sa-
yımızı düşürdü.  Yunan adalarının da Türk va-
tandaşlarına vizesiz belirli gün sayıda tatil
avantajı getirmesi de Yunan adalarında talebin
artmasına neden oldu.  Ege kıyılarımızda belli
bir iç pazar kaybımız oldu ama biz yerli misa-
firlerimizi illaki Türkiye içinde tatil yapacaksı-

nız yurt dışına çıkmayacaksınız demiyoruz.  Böy-
le bir dayatmamız olamaz. Her Türk vatanda-
şı ister yurt içinde isterse yurt dışında tercihi
ve bütçesine göre tatilini yapmakta özgürdür.
Bu bir rekabettir ve rekabetin getirdiği du-
rumlara karşı bölgeler kendi tedbirlerini al-
maktadır” sözlerine yer verdi.

YUNANİSTAN’DA FİYAT ORTALAMASI
Yunanistan ve Türkiye’deki tatil paket turları-
nın fiyat karşılaştırmasına bakıldığında Yuna-
nistan’da 4 kişilik çekirdek bir ailenin 1 hafta-
lık konaklama fiyatlarında 60-65 bin TL, Tür-
kiye’de ise 80-100 TL ile arasında değişiklik gös-
teriyor. 

“İÇ PAZAR BİZİM DİNAMİĞİMİZ”
“Özellikle 2016 yılından ötürü ilk pazar tesis-
lerimiz ve bölgelerimiz için en önemli pazar-
lardandır ve bu önemini asla kaybetmedi” şek-
linde konuşan Cimrin, “İiç pazarda aynı yabancı
misafirlerimiz gibi belirli bir dinamik yapı oluş-
turdu. Bu işe acentelerde girdi ve acentalar ta-
rafından kampanyalar yapılmaya başlandı. İç pa-
zar hareketliliğinin artması daha çok yerli mi-
safirimizin Türkiye içinde birden fazla tatile çık-
ması ümit ettiğimiz bir durum. Ayrıca TGA’nın
da iç pazarda pazarı hareketlendirici çalışma-
ları var. Alanya'da TGA 'nın yönlendirdiği 5 blog-
ger Alanya'yı 4 gün boyunca deneyimlediler ve
onlarca paylaşım yaptılar.  Bu paylaşımlar yüz
binlerce etkileşime neden oldu.  Bunu mutla-
ka olumlu bir getirisi olacaktır. TGA’da iç pazarın
hareketlenmesi için birtakım çalışmaları bera-
berinde getiriyor gerekli desteğini arttırarak ver-
mekte” dedi. n Sabiha TATLIYER

Eskiden daha kalabalık olan, halkın yeme,
içme, giyim gibi birçok ihtiyacını karşıladı-
ğı pazar yerleri artık dar gelirli aileler için
lüks yerler olmaya başladı. Her hafta artan
fiyatlar ücreti sabit yurttaşların alım gücü-
nü gün geçtikçe düşürdü. Alanya Posta Med-
ya’ya açıklamalarda bulu-
nan pazar yeri esnafların-
dan Havva Güven, "Biz
ürünleri halden almıyoruz,
kendi bahçemizden getiri-
yoruz. Fiyatları da kendi-
miz ayarlıyoruz. Sabahtan
akşama kadar fiyatları 50 li-
radan 40 liraya düşürebili-
yoruz. O yüzden memnu-
nuz. Vatandaş çok alacağı-
na az alıyor. Fiyatların 
pahalı olduğunu görünce 
1 kilo yerine yarım kilo 
istiyor" dedi.

“ESKİYE GÖRE 
HİÇ SATIŞ YOK”

Bir diğer pazar yeri esnafı
Mustafa Cömert, "Pazara
çıkıyoruz. Olanlardan geti-
riyoruz. Bazı haftalar iyi
oluyor bazı haftalar nor-
mal. Halimize şükretmeli-
yiz. Bundan kötüleri de
var. Fiyatlardan memnu-
nuz. Müşteri bazı günler
daha çok oluyor. Yine de es-
kiye göre hiç satış yok di-
yebilirim" diye konuştu.

“ARABAMA 
3 GÜNDÜR MAZOT

ALMADIM”
Pazar yeri esnaflarından
Velican Ayhan ise diğer pa-
zar esnafları gibi fiyatlardan
memnun olduğunu ancak
müşterilerin pahalı buldu-
ğu için satın almadığını
söyledi. Ayhan, "Biz fiyat-
lardan memnunuz ama
müşteri pahalı buluyor, al-
mıyor. Şu an şeftali 50 lira.
Adamın evde 3 tane çocu-
ğu var 1 kilo alsa yetmez, 2 kilo alsa para-
sı yok. Müşteri alamıyor ama yabancılar
daha çok alıyor" dedi. Turistlerin pazar eko-
nomisine daha çok katkıda bulunduğunu
belirten Ayhan, "Burayı ayakta tutan tu-
ristler. Onlar olmasa buranın halkı aç ka-
lacak. Ama bizim halkımız 50 liraya sattığı
ürünü turiste 100 liraya satmaya çalışırsa
o turist bir daha gelmez. Ben arabama 3
gündür mazot alamıyorum” diyerek sözle-
rini noktaladı.

TEZGAHLARDA Kİ 
FİYATLAR

Cuma Pazarı’nda bazı ürünlerin tezgahlarda
ki fiyatları ise şu şekilde; Çileğin kilosu 60,
kirazın 150, salatalığın 30, domatesin 30,
vişnenin 70, fasülyenin 45, soğanın 20, pa-
tatesin 15, limonun 80 lira. Avokadonun ta-
nesi ise 40 lira. n Sabiha TATLIYER
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ÖHEP’ten çarpıcı açıklama
Uzun yıllardır kullandığı kampüs alanın YÖK’e verilen taahhüt gereği Alanya Üniversitesi’ne bırakılmasının ardında bir süre yer
arayışında bulunan ÖHEP, yeni okul binası için 5+5 yıl olarak sözleşme imzalayıp ilk takdisi ödeyerek tabelalarını da astı. Orta-
ya konan yeni talepler sonra çıkan uzlaşmazlığın ardından CEV yönetimi sorunun çözülerek engelden kurtulacaklarını duyurdu.

Turizm cenneti Alanya’da da yerli turist yönünü Yunanistan’a çevirdi. Yunanistan’ın Türk vatandaşlarına vize istisnası
sağlamasının iç pazarı o tarafa çektiğini belirten Cimrin, “Enflasyon ve girdi maliyetleri tatilci sayımızı düşürdü” dedi.

SMA hastası Arya bebeğin valilik izinli yardım kampanyası için son 13 günü kal-
dığını açıklayan baba Hamza Öztürk, “İlk valilik onayını 3 ayda aldık. Arya’nın
3 ayı var mı bilmiyoruz. Şu anda kampanyamız yüzde 65’te. Yüzde 35’lik dilim
kaldı. Bu da yaklaşık 650 bin dolar, yani 21 milyon TL’ye tekabül ediyor” dedi. 

Cuma Pazarı’nda pazar yeri esnafı
eskiye göre vatandaşın alım gü-
cünün düştüğünü ifade etti. Alan-
ya Posta Medya’ya açıklamalarda
bulunan pazar yeri esnafları ürün-
lerin fiyatlarından memnun ol-
duklarını ancak eskisi gibi kilo kilo
satış yapamadıklarını söyledi.

Pazarcı esnafı
kilogramı özledi

Yerli turisti Yunanistan’a kaptırdık

Arya için zaman daralıyor

ÖHEP, yeni binasına tabelalarını takıp eşyalarını taşımaya başlamıştı 

Şükrü Cimrin

Mustafa Cömert

Havva Güven

Velican Ayhan

Hamza Öztürk Neslihan Gülsever



3Cumartesi 03 Ağustos 2024ASAYİŞ - GÜNDEM

İMTİYAZ SAHİBİ
Albas Basın Yayın Dağıtım Bileşim ve Eğitim Hizmetleri A.Ş.

Genel Yayın Müdürü: 
Mehmet Ali GÜRSES

Hukuk Danışmanı: 
Arzu ÇETİN

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü: 
Öznur YILDIZ

Hilmi KARAGÖZ

Sayfa Sekreteri: 
Gürkan YALÇIN

Baskı: Arslan Güneydoğu Gazt.Mat.
ve Kağıtcılık A.Ş. - Yenigöl Mah.
Yenigöl Cd No:91 Muratpaşa/Antalya
E-mail: alanyapostasi@hotmail.com / alanyapostasi@gmail.com

Haber Merkezi :
Oba Mahallesi Kanal Sokak No:15
Daire:1          ALANYA / ANTALYA

Alanya Postası Gazetesi Basın meslek ilkelerine uymaya söz vermiştir
YEREL SÜRELİ YAYIN

Köşe yazılarının sorumlulukları yazarına aittir

CUMARTESİ 03 AĞUSTOS 2024

h t t p s : / / w w w . a l a n y a p o s t a s i . c o m . t r

Tüzel Kişi Temsilcisi

Haber Müdürü: 
Özgür YILMAZ

Spor Müdürü: 
Ercan YILDIRIM

Genel Koordinatör: 
Gaye COŞKUN

Haber İstihbarat:
0532 015 78 70

Dağıtım:
İlayda Basım Yayın
Dağ.Ltd.Şti.

UETS: 25929-05905-52223

Yıl: 19
Sayı:
5679

KuruLuŞ TArİHİ: 29 EKİM 2005

Korkunç olay, Antalya'nın Muratpaşa ilçe-
si Doğuyaka Mahallesi 1191 sokakta mey-
dana geldi. İddialara göre, Mehmet A. (48)

isimli şahıs, sabah saatlerinde sevgilisi Aynur Çil-
li (43) ve Aynur Çilli'nin oğlu Bulutcan Çilli (8)
ile birlikte Kepez ilçesi Duacı Mahallesi'ne git-
ti. Burada, henüz bilinmeyen bir sebeple çıkan
tartışma sonucu Mehmet A., sevgilisi Aynur Çil-
li'yi başına defalarca taşla vurarak öldürüp, olay
yerinden çocukla birlikte ayrıldı. Ormanlık
alanda bir kadın cesedi bulunduğu ihbarı üze-
rine olay yerine jandarma ve sağlık ekipleri sevk
edildi. Sağlık ekipleri kadının hayatını kaybet-
tiğini belirlerken, jandarma ekipleri cesedin Ay-
nur Çallı'ya ait olduğunu tespit etti.

DETAYLAR ŞOK ETKİSİ YARATTI
Jandarma yaptığı araştırmada Aynur Çilli'nin
Mehmet A. ile birlikte yaşadığını belirledi ve araş-

tırma için Doğuyaka Mahalle-
si'ndeki evine geldi. Jandar-
ma, Mehmet A.'yı evde ya-
kalarken yine evde yapılan

incelemede Bulutcan
Çilli'yi elleri,

ayakları ve
boynundan
iple bağlı
olarak cenin

p o z i s y o -
n u n d a
yerde ölü
o l a r a k
buldu.

Mehmet A.'nın Aynur Çilli'yi öldürdükten son-
ra 8 yaşındaki Bulutcan Çilli'yi eve getirdiği ve
olaya şahit olduğu için burada çocuğu boğarak
öldürdüğü belirlendi.

ÇOCUĞU ÇUVALLA 
TAŞIMAYA ÇALIŞTI

Öte yandan, olayın yaşandığı mahallede oturan
komşu Selahattin Doğan, yaşananları şöyle an-
lattı: "Mehmet A. yaklaşık bir buçuk yıl önce ma-
hallemize taşındı. Bugün jandarma ekipleri
geldiğinde, ben de onlarla birlikte içeri girdim.
Küçük çocuğu domuz bağıyla bağlı olarak yer-
de yatarken gördüm. Çok şaşırdım. Duyduğuma
göre önce kadını ormanlık alanda taşla öldür-
müş, ardından buraya gelerek çocuğu boğmuş.
Adam jandarma tarafından evinin önünde ya-
kalanmış. Daha sonra jandarma ekipleri tanık
olarak ifademi almak için beni tekrar eve gö-
türdüğünde, çocuğu yine aynı şekilde yerde ya-
tarken gördüm. Boğazında plastik kelepçe var-
dı ve boğularak öldürülmüştü." Katil zanlısının
boğarak öldürdüğü çocuğu çuvala koyup, evden
çıkarmaya hazırlandığı ancak çıkamadan jan-
darma tarafından yakalandı.
Zanlı jandarma tarafından gözaltına alınırken,
olayla ilgili ekipler soruşturma başlatıldı. n İHA

Antalya Cumhuriyet Başsavcılığı koordinesinde,
Antalya İl Emniyet Müdürlüğü Asayiş Şube Mü-
dürlüğü birimlerince 'Asayiş ve Diğer Suçlardan
Aranan Şahıslar' ın yakalanmasına yönelik eş za-
manlı operasyon gerçekleştirildi.
Operasyonda, aralarında; “Adam öldürme, hır-
sızlık, dolandırıcılık, yağma, cocuğun cinsel is-
tismarı, kasten yaralama, kişiyi hürriyetinden yok-
sun bırakma, görevi yaptırmamak için direnme,
mala zarar verme, 6136 sayılı kanuna muhale-
fet etme, silahla tehdit, hakaret, taksirle yarala-
ma/ölüme neden olma, uyuşturucu madde tica-

reti/bulundurma/kullanma” suçlarından Adli
Makamlarca haklarında yakalama emri bulunan
şüphelilere yönelik çalışma başlatıldı. Çalışma
kapsamında; 20 yıl üzeri 1, 10 ile 20 yıl arası 4,
5 ile 10 yıl arası 5,2 ile 5 yıl arası 12, 2 yıl altı 48
şahıs olmak üzere kesinleşmiş hapis cezası ile ara-
nan 70 kişi ile birlikte toplam 121 şahıs yakala-
narak, adli makamlara sevk edildi. n İHA

Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) Gençlik
Kolları 4 Ağustos Pazar günü olağan ge-
nel kurula gidiyor. Mevcut başkan Ali
Utku Gülen’in yaş haddinden dolayı aday
olmadığı genel kurulda iki liste yarışacak.
Psikolog Mahmuthan Dolapcı ile ticaretle
uğraşan Onur Yönet’in aday olarak de-
legeleri ikna için bir süredir devam eden
çalışmasında sona gelindi. Dolapcı ve Yö-
net listelerine son şeklini vererek Pazar
günü delegeden yetki isteyecek. 

LİSTENİN BİRİ KIRMIZI 
BİRİ BEYAZ 

Kırmızı renkli oy pusulası ile seçime gi-
ren Onur Yönet, “Oyunuzu verin Alan-
ya’mız kazansın” diyerek destek istedi.
Dolapcı ise “Seçimde sevginin, saygının
ve nezaketin yarınları aydınlatacağı uzun
bir yola adım atmak adına beyaz listede
buluşuyoruz” diyerek delegenin desteği-
ne talip oldu. 
n Özgür YILMAZ

Yapılan buluşmaya geçmiş dönem genç-
lik kolları başkanları ve başta genç mec-
lis üyeleri olmak üzere birçok meclis üye-
si de katılım sağladı. Dolapçı yaptığı ko-
nuşmada siyasetin amacının toplum ol-
duğunu ve kendisinin de yıllarca top-
lumsal etkinliklerde gönül esaslı yer al-
dığını vurguladı. Toplumun her kesi-
minden insanın yer aldığı ekibiyle birlikte
çeşitli meslek gruplarına göre örgütlen-
me bilincini arttıracaklarını belirten Do-
lapçı, " Cumhuriyet Halk Partisi'nin ik-
tidar yürüyüşünde sokakta, kırsalda,

üniversitede ve diğer birçok yerde bulu-
nan insanları partimize kazanmak adına
gençlik örgütünü her yerde aktif hale ge-
tireceğiz." dedi. 

"BEYAZ LİSTEDE BULUŞALIM"
Son olarak Dolapçı "Bu seçimde sevginin,
saygının ve nezaketin yarınları aydınla-
tacağı uzun bir yola adım atmak adına 4
Ağustos Pazar günü gençlerimizle birlikte
BEYAZ listede buluşuyoruz." diyerek se-
çim gününe de atıfta bulundu. 
n Haber Merkezi

Antalya'da bir kişi, sevgilisini ormanlık alanda taşla başına
vurarak, olaya şahit olan sevgilisinin 8 yaşındaki oğlunu da
evde ellerini ve ayaklarını bağlayıp, boğarak öldürdü. Olayın
şüphelisi jandarma ekipleri tarafından kısa sürede yakalandı.

Dolapçı ve ekibi Konaklı'da yanan gençlik meşalesini bütün Alan-
ya'ya yaymak adına coşkulu bir gençlik buluşması düzenledi. 

Antalya Cumhuriyet Başsavcılığı koordinesinde, İl Emni-
yet Müdürlüğü birimlerince haklarında yakalama emri bu-
lunan kişilere eş zamanlı operasyon düzenlendi. Operas-
yon kapsamında, çeşitli suçlardan aranan 121 kişi yakalandı.

CHP Alanya İlçe Gençlik Kolları Başkanlığı olağan genel kurula gidi-
yor. Kongrede Mahmuthan Dolapçı ile Onur Yönet’in listesi yarışacak.

Gençlik meşalesi
Dolapçı ile yandı

Eş zamanlı operasyon: 

CHP’li gençlerin
seçim günüseçim günü

ALİDAŞ
ALANYA LİMAN İŞLETMELERİ
DENİZCİLİK TURİZM TİCARET

VE SANAYİ A.Ş.’DEN
OLAĞAN GENEL KURUL
TOPLANTISINA ÇAĞRI

Alidaş Alanya Liman İşletmeleri Denizcilik Tu-
rizm Ticaret ve Sanayi Anonim Şirketi’nin
2023 Yılı Olağan Genel Kurul Toplantısı,
24/08/2024 Cumartesi günü, saat:14:00’ da
aşağıdaki gündem maddelerini görüşmek
üzere Çarşı Mah. İskele Cad. No:70  KAP-
TAN OTEL Alanya adresinde yapılacaktır.
Gerekli çoğunluğun sağlanamaması duru-
munda ise toplantı 31/08/2024 tarihinde aynı
yer ve saatte yapılacaktır. Şirkete ait finansal
tablolar, yönetim kurulunun yıllık faaliyet ra-
poru şirket merkezimizde pay sahiplerinin in-
celemesine hazır bulundurulmuştur. Genel
kurul toplantımıza, ortaklarımızın asaleten
veya vekaletname ile temsilcilerinin katılımı-
nın sağlanması hususu ilan olunur.                             
GÜNDEM :
1-Açılış
2-Toplantı başkanlığının oluşturulması
3-Tutanakların imzalanması için Toplantı
başkanlığına yetki verilmesi
4-2023 yılı Faaliyet raporunun okunması ve
müzakeresi
5-2023 yılı Finansal tabloların okunması,
müzakeresi ve tasdiki
6-Yönetim Kurulu Üyelerinin ibrası
7-Dilek ve temenniler, Kapanış.

Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de
Basın No: ILN02072015

Onur Yönet
Mahmuthan Dolapçı121 gözaltı

Kan donduran cinayet 
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Yeniköy Barajı’nda geri sayım: 

Rötar krizi aşıldı

Başkan Böcek, Özel'i karşıladı 

Daha önce bir çok ihalesi gerçekleştirilen
ancak bir türlü faaliyete geçirilemeyen Yeni-
köy Barajı’nda yeni gelişme yaşandı. Birçok
kez köy halkının umutlandığı ancak tamam-
lanmayan baraj için ödenek sorunu çözüldü.
Batı mahalle halkının sulama sıkıntısı da böy-
lece sona erecek. Ödenek müjdesini vererek
inşaat çalışmalarının başladığını duyuran Ön-
ceki Dönem Dışişleri Bakanı, Antalya Millet-
vekili Mevlüt Çavuşoğlu ve Alanya Kaymakamı
Dr. Fatih Ürkmezer Yeniköy Baraj İnşaatını zi-
yaret ederek incelemelerde bulundular.

HALKA MÜJDEYİ VERDİ
Alanya’nın Yeniköy, Hacıkerimler ve Toslak
mahallelerinde 12 bin 360 dekarlık tarımsal
alanın suya kavuşturulması amacıyla yeniden
yapımına başlanan Yeniköy Barajı’nın inşaat

çalışmaları kaldığı yerden devam ediyor. Ön-
ceki dönem Dışişleri Bakanı ve Antalya Mil-
letvekili Mevlüt Çavuşoğlu, Kaymakam
Ürkmezer, Ak Parti Alanya İlçe Başkanı Meh-
met Şarani Tavlı ve protokol vatandaşlarla bir
araya gelerek Yeniköy Baraj İnşaatını ziyaret
ettiler. Ziyarette Antalya Milletvekili Çavu-
şoğlu, Kaymakam Ürkmezer ve protokol in-
şaat çalışmaları hakkında bilgi alarak
incelemelerde bulundular. 

ARAZİ YENİDEN SUYA KAVUŞACAK
Baraj ile ilgili ödenek sorununun çözüldü-
ğünü ve çalışmaların başladığını bildiren Mil-
letvekili Mevlüt Çavuşoğlu; Yeniköy Barajının
1 sene içerisinde bitirilerek vatandaşların
tarım arazilerinin suya kavuşturulacağını söy-
ledi. n Sabiha TATLIYER

Yıllardır sürüncemede olan Yeniköy Barajı’nda
ödenek sorunu çözüldü. Çalışmaların başladığı
müjdesini veren Çavuşoğlu bölgeyi Alanya
Kaymakamı Fatih Ürkmezer ile ziyaret etti.

Önceki dönem Dışişleri Bakanı, Ak Parti
Antalya Milletvekili ve NATO Parlamen-
ter Türk Delegasyonu Başkanı Mevlüt
Çavuşoğlu, Ak Parti İlçe Başkanı Mehmet
Şarani Tavlı ve meclis üyeleri ile birlikte
Alanya Belediye Başkanı Osman Tarık
Özçelik’i ziyaret etti. Özçelik, “Nazik zi-
yaretlerinden ve güzel sohbetlerinden do-
layı değerli Bakanımız ile misafirlerimize
ayrı ayrı teşekkür ediyor, görevlerinde ko-
laylık diliyorum” dedi.  n Haber Merkezi

Hava Trafik Kontrolörleri Sendikası'nın (HTK-SEN) in-
siyatif almadan başlattığı iş yavaşlatma eylemi CB Er-
doğan'ın girişimleri ile sonlandırıldı. ALTSO Başkanı
Eray Erdem yaşanan sevindirici gelişmeyi paylaştı.

CHP Genel Başkanı Özgür Özel, Burdur’da partisinin İl Belediye Başkanları ile bir
araya geldi. Antalya BB Başkanı Muhittin Böcek'te Özel’i karşılamak için Burdur’a gitti.

1 yıla teslim 
Çavuşoğlu'ndan
Özçelik'e ziyaret

HTK-SEN tarafından hava 
trafik kontrolörlerinin özlük
haklarını artırmak için yakla-
şık 2 ay önce başlattığı inisiya-
tif almadan çalışma faaliyeti
konusunda uzlaşı sağlandı.
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip
Erdoğan'ın girişimleri ile çözü-
len sonucun ardından hava
trafiği normale dönmeye 
başladı. Turizm sektörü başta
olmak üzere uçak ile seyahat
eden herkesi olumsuz etkiler-
ken bu durumdaki gelişmeye
yönelik ALTSO Başkanı Eray
Erdem sevindirici gelişmeyi
paylaştı.
Erdem sosyal medya hesa-
bında yaptığı paylaşımda
"Aylardır süren HTK-SEN’in

inisiyatif almadan çalışma
(İAÇ) kararı nedeniyle 
uçakların iniş ve kalkışlarında
yaşanan rötarların Sayın
Cumhurbaşkanımız Recep
Tayyip Erdoğan’ın talimatı ile
son bulduğunu memnuniyetle
öğrenmiş bulunuyoruz. 

Turizme büyük zarar veren
kararın sonlandırılması bir
hizmet sektörü olan turizm
sektörü açısından çok büyük
önem taşıyordu. Yerli ve ya-
bancı tatilcilerin tatil tercihle-
rini olumsuz etkilemesinden
büyük endişe duyduğumuz bu
kararın sonlandırılmasını sağ-
layan başta Cumhurbaşkanı-
mız Sayın Recep Tayyip
Erdoğan olmak üzere, Kültür
ve Turizm Bakanımız Sayın
Mehmet Nuri Ersoy ve Ulaş-
tırma ve Altyapı Bakanımız
Sayın Abdulkadir Uraloğlu'na
iş dünyası adına teşekkür 
ederim." ifadelerini kullandı.

ERDEM'DEN 
TEŞEKKÜR MESAJI

Erdem paylaşımında CB Erdo-
ğan, UAB Uraloğlu, Turizm
Bakanı Ersoy'un yanı sıra An-
talya MV Mevlüt Çavuşoğlu ile
TOBB Başkanı Rıfat Hisarcık-
lıoğlu'na da teşekkür etti.

n Özgür YILMAZ

Burdur, 31 Mart seçimlerinden sonra
CHP Genel Başkanı Özgür Özel öncü-
lüğünde 21 Cumhuriyet Halk Partili il
belediye başkanı ile birlikte ilk kez ger-
çekleştirilen toplantıya ev sahipliği
yaptı. Belediyeler arasındaki dayanış-
mayı artırmanın yanı sıra tecrübe pay-
laşımlarında bulunmak amacı ile
düzenlenen bir toplantı gerçekleşti-
rildi. Toplantıya Yerel Yönetimlerden
Sorumlu Genel Başkan Yardımcısı
Gökan Zeybek, ev sahibi olarak Bur-
dur Belediye Başkanı Ali Orkun Cen-
giz ile Afyon Belediye Başkanı Burcu
Köksal, Bolu Belediye Başkanı Tanju
Özcan’ın da aralarında olduğu CHP’li
21 il belediye başkanı katıldı. Antalya
Büyükşehir Belediye Başkanı Muhit-
tin Böcek, CHP lideri Özel’i karşılayıp
bir dizi görüşme gerçekleştirdi.

ÜRETİCİYİ ZİYARET ETTİ
Cumhuriyet Halk Partisi Genel Baş-
kanı Özgür Özel ziyaretinde üreticile-
ride unutmadı. Burdur'da fasulye
tarlasında üreticiler ve tarla işçileriyle
bir araya gelerek sorunlarını dinledi.
CHP Lideri Özgür Özel sonrasında da
hal esnafını ziyaret etti.
Fasulye 120 liraya satılırken birilerinin
para kazandığını, 8 liraya üreticinin
ise ezildiğini dile getiren Özel, şöyle
konuştu: "Sebebi şu, iktidarda halkın
iktidarı yok. O köylünün, fasulye üre-
ticisinin kabak üreticisinin domates
üreticisinin partisi iktidarda değil. 13
liraya süt imal ediliyor. Sütün maliyeti
13 lira. 8 liraya süt alıyorlar. En çok
denetlense en iyi süt 15 lira o da mali-
yetini kurtarmıyor. Sütün bugün 13 li-
raya satılması için bu adamın, 8 liraya
yem alması lazım. Yemin çuvalının
400 lira olması lazım. Kaç para şimdi?

580 lira, 600
lira. 600 lira-
dan yem alıp 8
liradan süt sa-
tıyorlar. Böyle
olunca bu sefer
bütün anaçlar
bıçak altına gi-
diyor, kesiliyor.
Sonra 'Türki-
ye'de beslenme
sorunu var.

Türkiye'de tarım ürünlerinde sorun
var. Ne yapalım? İthalatına izin vere-
lim.' Baştan korumuyor. Kaybediyor.
Sonra ithalatına izin veriyor. İyice pe-
rişan ediyor. Bugün iktidar 8 liraya tar-
lada fasulye satılıp tüketicinin 80
liraya yemesine mani olamıyorsa bu
ülkede halkın iktidarı yoktur" dedi. 

“BU ÜLKEDE HALKIN 
İKTİDARI YOK”

Özel, “Yani halkın partisinin iktidara
gelip halktan, çiftçiden, üreticiden,
hayvancıdan yana pozisyon alması
lazım. Öyle politikalar üretmesi lazım.
Hem üretici hem tüketiciyi korumak
lazım. O zaman ne olacak? Hem fahiş
fiyatlar ortadan kalkacak hem emek
sömürüsü ortadan kalkacak. Herkes
birden kazanacak. Şimdi kim kazanı-
yor? Sadece zenginler kazanıyor. Sa-
dece ve sadece rantçılar kazanıyor"
ifadelerini kullandı. n Özgür YILMAZ

ALTSO Başkanı Eray Erdem



Vergi Konseyi'nin hazırladığı "Tarım Sektörü
Çalışma Grubu Raporu 2024", tarım sektö-
ründeki yapısal ve vergisel sorunlara ışık
tuttu. Raporda, arazi toplulaştırma, tekno-
loji kullanımı ve kayıt dışılığın önlenmesi
gibi konularda önemli çözüm önerileri sunu-
lurken, Türkiye'nin uluslararası alanda re-
kabet gücünü artırmak için yapılması
gereken düzenlemeler de detaylandırıldı.

TARIMIN ÖNEMİ VE MEVCUT DURUMU
Raporda, dünya nüfusunun hızla artmasıyla
birlikte tarımsal üretimin verimliliğinin ve
sürdürülebilirliğinin daha da kritik hale gel-
diği ifade edilirken, FAO'nun tahminlerine
göre, dünya nüfusu 2032 yılında 8.6 milyara
ulaşacağı belirtildi. Bu durumun ise sağlıklı
gıdaya erişimin ve sürdürülebilir tarım politi-
kalarının önemini arttırdığı ifade edildi..

TÜRK TARIMININ 
YAPISAL SORUNLARI

Türk tarımının temel sorunlarından biri ol-
duğu öne sürülen tarım arazilerinin nesiller
boyu bölünerek küçülmesinin verimli ölçek-
lerde tarım yapmayı zorlaştırmakta ve ölçek
ekonomilerinden yararlanmayı engellemekte
olduğu raporda yer aldı. Arazi bölünmesi,
üretim maliyetlerini artırdığı ve rekabet gü-
cünü azalttığı belirtildi. Ayrıca, tarım arazile-

rinin miras yoluyla bölünmesi, sürdürülebilir
tarımsal üretim ve işletme yapısını tehdit et-
tiği bu sorunun çözümü için arazi toplulaş-
tırma projelerinin teşvik edilmesi gerektiği
belirtildi. Tarım ürünlerinin fiyat ve gelir es-
nekliklerinin düşük olması, üretim ve arzda
dalgalanmalara yol açtığı ve bu da tarımsal
ürünleri girdi olarak kullanan sektörleri
olumsuz etkilediğinin gözlemlendiği raporda,
iklim ve hava koşulları gibi öngörülemeyen
riskler, tarım sektöründe büyük belirsizlikler
yarattığı dile getirildi.

MEVCUT VER-
GİLENDİRME 
UYGULAMA-

LARI
Raporda, mevcut
vergi düzenlemele-
rinin tarım sektö-
rünün ihtiyaçlarını
karşılamada yeter-
siz kaldığı ve vergi

yükünün adil bir şekilde
dağıtılması gerek-

tiği vurgulanır-
ken, çiftçilerin

mevcut vergi
sistemi 
nedeniy le

büyük bir vergi yükü altında kaldığı ve bu du-
rumun tarımsal üretimi olumsuz etkilediği
ifade edildi.

ÇÖZÜM ÖNERİLERİ
Raporda, Türk tarımının yapısal ve vergisel
sorunlarının çözümüne yönelik çeşitli öneri-
ler sunuldu. O öneriler ise şu şekilde; “Küçük
ve bitişik tarım arazilerinin birleştirilerek ve-
rimli ölçek büyüklüğüne ulaşmaları teşvik
edilmelidir. Bu amaçla arazi toplulaştırma
projelerine vergi teşvikleri sağlanabilir. Ta-
rımda teknoloji kullanımını artırmak ve ser-
maye girişini desteklemek için vergi
avantajları sağlanmalıdır. Özellikle küçük çift-
çilerin ve tarımsal işletmelerin modern tarım
tekniklerini benimsemeleri için vergi indi-
rimleri ve teşvikler uygulanmalıdır. Tarım
sektöründeki kayıt dışılığın önlenmesi için de-
netimler artırılmalı ve kayıtlı ekonomiye geçiş
teşvik edilmelidir. Bu amaçla, kayıt dışı çalı-
şan çiftçilere yönelik cezai yaptırımların yanı
sıra kayıt altına alınmaları durumunda vergi
avantajları sunulabilir. Çiftçilere sağlanan
doğrudan destekler ve sübvansiyonlar artırıl-
malı, bu desteklerin verimli kullanımı sağ-
lanmalıdır. Özellikle organik tarım ve
sürdürülebilir tarım uygulamaları teşvik edil-
melidir. Çiftçilerin vergi mevzuatı konusunda
bilinçlendirilmesi ve tarımsal üretim teknik-

leri hakkında eğitilmesi için devlet tarafından
ücretsiz eğitim ve danışmanlık hizmetleri su-
nulmalıdır.”

Bu çalışma Hazine ve Maliye Bakanlığı Vergi
Konseyi üyesi ALKÜ İktisadi ve İşletme Fa-
kültesi Dekanı Prof. Dr. Güneş Yılmaz tara-
fından hazırlandı. n Özgür YILMAZ
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Vergi Konseyi, "Tarım Sektörü Çalışma Grubu Raporu 2024" yayımladı. Raporda, Türki-
ye'deki tarım sektörünün mevcut durumu, vergilendirme uygulamaları ve önerileri anlatıldı.

Temmuz ayı sonu itibarı ile ülke-
mizde fiyat artışları devam ediyor.
Görünen iyimser yaklaşımla bu sı-
kıntının 2025 sonuna devam ede-
cek olması. Özellikle girdisinin
önemli bir bölümü yabancı para
cinsi olan sektörün kur artışlarının
geride kalması sebebi ile bundan
olumsuz etkilenmesi bir süre daha
devam edecek gibi görünüyor. 
Uygulanan ekonomik programlarla
içi talebi kısalım derken seyahat ha-

reketleri ve gelenlerin harcamala-
rında da azalma eğilimi oluştu..
Karlılık hedeflerinin aşağı doğru 
revize edilmesi bir yana belkide bu
dönemi en az hasarla atlatmanın
derdine düştü sektör..
Bu arada tesislerin yenileme, 
iyileştirme ihtiyaçları bir tarafta..
Hep pahalı hemde yeterli konforu
sağlayamayan işletmelerin çoğun-
lukta olduğu bir dönemi yaşamak
bundan sonraki seneler içinde

olumsuz bir durum..
Diğer taraftan seyahat hareketlerini
12 aya yayma çalışmalarına ciddi
bir engel..
Sektörde önemli oyuncuların 

yaşadığı sorunlar bunun tuzu 
biberi..
Akdeniz çanağında İspanyanın
%14,  Yunanistanın %24 artış yaşa-
dığı bir dönemde biz halen doluluk-
larımızı sorguluyoruz..
Misafir Fas, Tunus gibi yeni alterna-
tiflere yöneliyor.. Bölgede yaşanan
sorunlara rağmen Mısır ve Dubai
olağan rakiplerimiz..
Elimizdeki tek koz Herşey dahil sis-
temi kalmış gibi görünüyor..
Ülke içi seyahat hareketleride artık
akraba ziyaretlerine evriliyor..
Sektör ve Ülke zor bir dönemeçten

geçiyor.
Hedeflerimizi dikkatle belirlemenin
önemi önümüzdeki birkaç yıl için
önemli..
Onlarca verginin ve harcamanın al-
tında kalan sektöre kamununda
destek vermesi şart..
Bu hep stratejik sektör dediğimiz
Turizmin ülke ekonomisine katkısı
için önemli..
Sektör bunu sıkıntılı dönemi bir şe-
kilde atlatır..
Yapmamız gereken en azından ge-
lenlerin olumlu izlenimlerle ayrıl-
ması için elimizden geleni yapmak..

Zor bir dönem…

ARABULUCULAR ÇÖZÜM
ÖNERİSİ SUNACAK

Kiracılar ile mülk sahipleri arasındaki
tartışma 1 Temmuz'dan itibaren ha-
yata geçen yüzde 25 kira sınırlaması-
nın kaldırılmasıyla birlikte alevlendi.
Kiracı ile mülk sahipleri arasında uz-
laşıya varmak için devreye giren ara-
bulucuk sistemi ile anlaşmazlıkların

sonlandırılması he-
defleniyor. Arabulu-
cular kiracı ve ev

sahibi arasındaki
kira artışından

kaynaklanan an-
laşmazlıkları so-
nuçlandırmak  için

yeni bir çözüm öne-
risi ortaya at-

m a y a
hazır-

lanı-
yor.

Arabulucular 6 aylık periyotlarda ki-
racıya iki farklı kira ücreti önermeyi
hedefliyor.

İKİ TARAFTA MEMNUN 
AYRILMALI

Arabuluculuk sistemine ilişkin görüş-
lerini paylaşan Gayrimenkul Danış-
manı Ali Özsoy, " Son dönemlerde kira
fiyatlarının günümüz piyasa şartlarına
göre güncellenmesi ile beraber yükse-
len kiralar nedeni ile yaşanan sorun-
lar mahkemelerin yükü çoğalmıştı. Bu
yükü hafifletip mahkemelerin işini
azaltmak için arabuluculuk sistemi
devreye girdi. Bu sistemde kiracı ile ev
sahipleri arasında yaşanan sorunlar
daha çabuk halledilip orta yol bulun-
maya çalışılarak en iyi şekilde anlaşma
zemini oluşturulmaya çalışılıyor. İşte
bazen burada iki tarafı da memnun
edip anlaştırmak adına piyasa şartları
altında kalan kiraları yükseltebilmek
için bazen normal TÜFE ortalaması
üzeri zam yapılması tavsiye edilebil-
mektedir. Veyahut bazen direk güncel

piyasaya göre reel fiyatlar tavsiye edi-
lerek ev sahibi ile kiracı arasında
çözüm yolları aranmaktadır. Bazen de
anlaşma yapılamaması veya kiracının
mali gücünün el vermemesi halinde
ilk altı ay farklı ikinci altı ay farklı
ödeme planı sunularak da çözüm ola-
rak sunulabilmekte. Ama genel olarak
Alanya bölgesinde senede bir kez zam
yapılmaktadır. Bir gayrimenkul danış-
manı ve emlakçı olarak tavsiyem; Hu-
kuki yollara başvurmadan önce
öncelikle kiracılar ile ev sahiplerinin
bir araya gelerek konuşarak anlaş-
maya varmalarıdır. Anlaşabilmek
adına kiracıların piyasanın çok altında
kalan kiraları en azından TÜFE orta-
lamasından farklı olarak yükselmesini,
ev sahiplerinin de kiraların piyasa
şartlarına göre çok düşük bile olsa bir-
den kat kat yükseltmemelidirler. Ay-
rıca biz emlakçılar olarak da bu
konuda orta yolu bulmak adına eli-
mizden geldiğince çaba sarf ederek
anlaşmazlıkları ortadan kaldırmaya
çalışmaktayız” dedi. n Özgür YILMAZ

Antalya Havalimanı’nda haftalardır hava tra-
fik kontrolörlerinin başlattığı pasif eylemden
kaynaklanan rötar krizi bugün sonuca
bağlandı. Krizin yaşandığı sürece bo-
yunca en çok etkilenen bölgelerden bi-
risi ise Alanya oldu. Havalimanında
yaşanan krizden dolayı transfer süre-
cinde yaşanan aksaklıklar hem turist-
leri hem de turizmcilerin canını
sıktı. Konuyla ilgili değerlen-
dirmede bulunan Alanya
Turizm Tanıtma Vakfı
(ALTAV) Basın Sözcüsü
Alper Gencelli krizin
daha da ilerlemeden
çözülmüş olmasının
sevindirici olduğunu
söyledi. 

KRİZ ALANYA’DA ZİNCİRLEME
İLERLEDİ 

Alper Gencelli krize daha erken müdahale
edilseydi turizmin daha az zarar görece-
ğini ifade etti. Gencelli, "Bu tarz çalışan
eylemleri tüm dünyada yaşanan ve yaşa-
nabilecek olaylar. Çalışanların özlük
hakları için yaptığı bir eylemdi ancak çok

daha önce müdahale edilerek çözülebi-
lirdi. Ulaştırma Bakanımız bu du-

ruma daha öncesinde çare olarak
sürecin uzamamasını sağlayabi-

lirdi. Şimdi Cumhurbaşkanı-
nın olaya müdahalesiyle
aksamaların kesildiği söyle-
niyor ama halihazırda hava
trafiğine bağlı rötarlardan

kaynaklanan, planla-
ması kaymış çok uçuş
var. Bunların da eski
düzenine kısa sürede
döneceğini düşünüyo-
ruz. Fakat Antalya geneline baktığımızda
Alanya bu durumdan oldukça kötü etkilendi ve
etkileri sürüyor ne yazık ki. Çünkü Antalya Ha-
valimanına mesafe olarak en uzak destinasyon
Alanya ve yaklaşık 2 saatlik bir mesafedeyiz. Bu
sebeple misafirlerimizi uçuştan en az 5 saat
önce almalıyız ve transfer planları da bu plan-
lanan saatlere göre yapılıyor. Bu da otellerdeki
giriş-çıkış saatleri, transfer saatleri gibi yapılan
turizm planlama zincirini etkiliyor. Uçağın geç
inmesi ya da rötar yapması demek transferi
beklettiği için tüm program zincirinde bir kay-
manın yaşanması anlamına geliyor. Havalimanı

personelinin özlük haklarını aramak için yap-
tığı bu eylemler maalesef sadece uçuşları değil,
tüm turizm paydaşlarını etkiledi. Sürecin ba-
şında ivedilikle müdahale edilmesi çok daha iyi
olabilirdi ancak şu anda önemli olan çözülmüş
olması ve daha fazla aksaklıkların ilerlemeye-
cek olmasıdır. Tabii ki çalışanların özlük hak-
larının iyileştirilmesi çok önemli ama genel
turizmi etkileyen böyle önemli bir durumun bir
daha bu noktalara gelmeden yetkililerin gerekli
planlamayı en hızlı şekilde yaparak adım at-
ması gerektiğini düşünüyorum” dedi. 

n Sabiha TATLIYER

Sektörün sıkıntısına ışık tuttu

Arabuluculardan yeni öneri
Prof. Dr. Güneş Yılmaz

Ev sahibi ve kiracı arasındaki ilişkilerde yaşanan uyuşmazlıkların çözümünde aktif
rol üstlenen "Arabuluculuk Sistemi" nde yeni bir öneri sunuldu. Bu öneri de kira
arttırımının 6 aylık periyotlarda kiracıya iki farklı teklif ile sunulması gündemde.

Antalya Havalimanı’nda yaşanan rötar krizinin bugün itibariyle sona ermesinin ar-
dından açıklamalarda bulunan Alanya Turizm Tanıtma Vakfı (ALTAV) Basın Sözcüsü
Alper Gencelli turizmdeki aksamaların hızlı bir şekilde rayına oturacağını belirtti. 

Ali Özsoy

'Sıcağa maruz kalmayın!'
Aşırı sıcakların etkili olmasıyla birlikte bir takım
sağlık sorunları da beraberinde geliyor. Özel-
likle yaz aylarında en çok karşılaşılan burun ka-
naması şikayetlerine karşı uzmanlar uyardı. 

Hemen hemen her mevsim
her yaştan insanın yaşadığı
burun kanamalarının altında
binlerce neden yatabilir özel-
likle yaz aylarında daha da
artan bu vakalar bazen basit
bir kanama olabilirken bazen

de hastalıkların
habercisi ola-

biliyor. Yaz
aylarında
artan şika-
yetlerden
biri olan

burun 
kanamasına

ilişkin 

konuşan İlçe Sağlık Müdürü
Nadir Aldemir, "Kuru hava, su-
suzluk, alerjiler ve aşırı sıcağa
maruz kalmak kanama şika-
yetlerini arttırır" dedi.

KANAMA SÜRÜYORSA
DOKTORA BAŞVURUN

Aldemir açıklamasında, 
“Yaz mevsiminde kanamalar
çoğunlukla sıcak havalardan
dolayı yaşanan kuruluktan
kaynaklanıyor. Kuruluktan 
dolayı kılcal damarlarda 
meydana gelen çatlaklarda 
kanamayı tetikler. Özellikle
çocuklarda ya da ileri yaşta
çoğunlukla kısa süreli ve hafif
şiddette olan burun kanama-
ları, kimi zaman sağlığı 
tehdit eden ciddi sonuçlar do-
ğurabilir. Sık sık kanama mey-
dana geliyorsa mutlaka bir
doktora başvurmalıyız" dedi. 

n Sabiha TATLIYERNadir Aldemir

Engel kalktı: Aksamalar sona erecek

Alper Gencelli



Antalya Valisi Hulusi Şahin,
Roma İmparatoru Hadria-
nus'un Antalya'yı ziyareti
onuruna, kenti çevreleyen
sur üzerinde inşa edilen
Hadrian Kapısı önünde basın

mensuplarına, eserin korunarak gelecek ne-
sillere aktarılması için başlatılan temizlik ça-
lışmaları hakkında bilgi verdi. Vali Şahin, “An-
talya'nın en ikonik noktalarından biri, Antal-
ya'nın sembollerinden bir tanesi Üçkapılar
diye bahsettiğimiz Hadrianus Kapısı. Burada
1959'dan bu yana hiçbir müdahale olmamış, do-
layısıyla aradan geçen yıllarda ciddi bir kirlen-
me ve lekelenme ve bitkilenme var. Dolayısıy-
la biz valilik olarak, bu ikonik kapımızı koru-
yacak bir çalışmanın içerisine girdik, önce
projelerini hazırladık ardından kurula sunuldu,
kuruldan onaylanarak harekete geçtik” ifade-
lerini kullandı.

KILCAL ÇATLAKLAR ONARILACAK

Vali Hulusi Şahin, “Üç parça halinde çalışaca-
ğız, şimdi birinci parça yapılıyor. Burada asıl yap-
tığımız iş, temizlik çalışmaları ama çok hassas
bir iş. Takdir edersiniz ki 2 bin yaşında bir ka-
pıdan bahsediyoruz. Yine bu çalışmalar içeri-
sinde bazı kılcal çatlakları da onarmaya çalışı-
yorlar, böylece bu tarihi eserimizin ömrünü
uzatmaya çalışıyoruz.”

UNESCO İÇİN ÇALIŞMALAR BAŞLADI

Antalya Valisi Hulusi Şahin, Kültür ve Turizm
Bakanlığı'nın, antik Çağlardan bu yana tarihe
tanıklık eden Kaleiçi için UNESCO Dünya Ge-
çici Miras Listesi'ne alınması hakkında çalış-
malara başladığını söyleyerek, şöyle devam
etti: “Eserimizin yer aldığı bölge olan Kaleiçi, An-
talya'nın ve Türkiye'nin en değerli tarihi ve tu-
ristik destinasyonlarından bir tanesi. Antalya
için ve Türkiye için bu değerli değerimizi daha
iyi korumak ve daha iyi sunmak için çaba gös-
teriyoruz. Hadrianus Kapısı da bunların bir par-
çası oldu; şu anda kültür ve Turizm Bakanlığı-
mızın bir çalışması da var, onu da bu vesileyle
sizinle paylaşalım. Kaleiçi'nin, Dünya Kültür Mi-
rası Geçici Listesi'ne dahil edilmesi için Kültür 
ve Turizm Bakanlığımız tarafından çalışma
başlatıldı. Dünya Kültür Mirası Geçici Listesi'ne
dahil olabilirsek tanıtım anlamında önemli bir
mesafe katetmiş olacağız."
n Antalya Valiliği Basın Bülteni
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Turizmin başkenti Antalya’ya 31 Temmuz itibariyle gelen ziyaretçi sayısı
geçtiğimiz yılın aynı ayına göre yüzde 10 artış gösterdi. Buna göre ziya-
retçi sayısına bakıldığında 598 bin misafir ile Rusya ilk sırada yerini aldı.

Antalya Valisi Hulusi Şahin, Antalya'nın simge yapılarından tarihi Had-
rian Kapısı'nda gerçekleştirilen temizlik, bakım ve koruma çalışmalarını
yerinde inceledi. İncelemenin ardından konuşan Vali Şahin, “Bakanlık
tarafından Kaleiçi'nin, uluslararası görünürlüğünün artırılması amacıyla
UNESCO Dünya Kültür Mirası Geçici Listesi'ne aday olacak” dedi. 

Antalya’ya yılın ilk 7 ayında 9 milyon 58 bin
186 kişi geldi. Geçtiğimiz yılın aynı dönemine
göre yüzde 10 artışın yaşandığı şehre en çok
turist gönderen ülkeler sıralamasında 2
milyon 40 bin 316 ziyaretçi sayısı ile Rusya
ilk sırada yer aldı. Almanya 1 milyon 770 bin
225 ziyaretçi ile ikinci; İngiltere ise 874 bin
356 ziyaretçi ile üçüncü sırada yer aldı. İn-
giltere’yi sırasıyla Polonya, Hollanda, Kaza-
kistan, Romanya, Ukrayna, Çek Cumhuriyeti
ve Slovakya takip etti.

TEMMUZDA 3 MİLYON TURİST 

Antalya’ya 1-31 Temmuz 2024 tarihlerini
kapsayan 1 aylık dönemde gelen turist sayısı
ise geçtiğimiz yılın aynı dönemine göre yüz-
de 2,71 artışla 2 milyon 742 bin 965 oldu.
Temmuz ayında Antalya’ya en çok ziyaretçi,
598 bin 40 ile Rusya Federasyonu’ndan ge-
lirken Almanya 441 bin 718 ziyaretçi ile ikin-
ci, Polonya ise 223 bin 982 ziyaretçi ile üçün-
cü sırada yer aldı. Polonya’yı sırasıyla İngil-
tere, Kazakistan, Romanya, Hollanda, Çek
Cumhuriyeti, Slovakya ve Ukrayna takip etti. 
n İHA

Kaleiçi UNESCO yolunda

En çok Ruslar geldi

Alanya’nın gelişmekte olan ve gözde mahalleleri
arasında yer alan Demirtaş Mahallesi’nde en
önemli alt yapı sorunu olan kanalizasyon, Antalya
Büyükşehir Belediyesi ASAT Genel Müdürlüğü ta-
rafından başlatılan çalışmayla çözülüyor. 3500 nü-
fuslu mahallede geçtiğimiz yıl başlatılan proje
kapsamında mahalleye 39 km uzunluğunda kana-
lizasyon şebekesi ve kolektör hattı yapılıyor. Ma-
hallenin merkezi ve diğer bağlantı yollarında
bugüne kadar 34 km’lik kanalizasyon hattı döşendi.
Kalan 5 km’lik bölümün ise yıl sonuna kadar ta-
mamlanması planlanıyor.

BOZULAN YOLLAR YAPILIYOR
Demirtaş Mahallesinde alt yapı çalışmaları kapsa-
mında proje yüklenicisi firma hat imalatı yaparken,
diğer taraftan çalışmanın tamamlandığı bölüm-
lerde ise yol çalışması gerçekleştiriliyor. 34 km’lik
hat çalışmasının yapıldığı mahallede bozulan yol-
lara 17 bin 500 metrekare sıcak asfalt, 128 bin
metrekare sathi kaplama ve 3 bin 500 metrekare
betonçalışması yapılarak yollar daha güvenli hale
getirildi. n Antalya Büyükşehir Belediyesi / Bülten

Demirtaş kanalizasyonuna kavuşuyor
ASAT Genel Müdürlüğü tarafından yürütülen Alanya Demirtaş Mahallesi Kanalizasyon Şebekesi
Yapım İşi projesi tüm hızıyla sürüyor. Geçtiğimiz yıl başlatılan çalışma kapsamında Demirtaş
Mahallesi’nde 39 km kanalizasyon şebekesi ve kolektör hattı yapılacak. Mahallenin merkezi ve
diğer bağlantı yollarında bugüne kadar 34 km’lik hat döşeme çalışması gerçekleştirildi.
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1) Çıplaklı Mah. yeni 2+1 3.650.000 TL
2) Çıplaklı Mah. yeni 4+1 dubleks 5.750.000 TL 
3) Cikcilli Mah. İmamhatip okulu yanı 2+1 2.600.000 TL
4) Mahmutlar’da 1+1 yeni 75.000 €
5) Mahmutlar Mah. yeni binada 1+1 site içi 3.000.000 TL
6) Zimbitlik spor sahası batısı 2+1 havuzlu 165.000 €
7) Alanyum arkasında 2+1 site içi 150.000 €
8) Mahmutlar’da site içi full aktiviteli 3+1 190.000 €
9)Kadıpaşa Mahallesi 8 daireli bina satılık 2.000.000 €
10) Başkent Hastanesi civarı 3+1 (ofis olabilir) 225.000 € 

1) Avsallarda 280 m2 dükkan 390.000 €
2) Çevreyolu kenarı 3 katlı 200 m2 dükkan  230.000 €
3) Atatürk evi arkasında 130 m2  150.000 €
4) 25 mt yol altında Cuma Pazarı civarı 230 m2 500.000 €
5) Cuma Pazarı üstünde 30 m2 100.000 € 

1) Güzelbağ Mahallesi 900 m2 imarlı arsa 1.600.000 TL
2) Alanya Uğrak Mah. 50 dönüm muz ve avakadoluk 2.000.000 €
3) Elikesik Mah. yat limanı civarı 1000 m2 bahçe 125.000 €
4) Oba Stadyum güneyi 1680 m2 350.000 €
5) Bektaş’ta 3260 m2 villalık arsa 1.250.000 €
6) İmamlı’da 8.400 m2 avakado bahçesi 3.500.000 TL
7) Demirtaş’da 450 m2 arsa 1.750.000 TL
8) Güzelbağ’da yayla için imarlı arsa 800 m2 52.000 €

SATILIK ARSALAR

Not: Her bölgede arsa ve dairelerimiz mevcuttur. Alınır – Satılır
Saray Mah. Cangal sokak tansaş doğusu 

Yurdakul apart.no:2
Tel: 519 49 90 Gsm: 0532 242 47 70

SATILIK DAİRELER

SATILIK DÜKKANLAR

KONAK HAN EMLAK

e-mail: konakhanemlakalanya@hotmail.com

www.konakhanemlak.com

30.YILLIK GÜVENIN ADrESİ...
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ELEMAN ELEMAN ELEMAN ELEMAN

KİRALIK

SATILIK

SATILIK

BİZİMLE ÇALIŞMAK 
İSTER MİSİNİZ?

Bay/bayan lise mezunu 
yeni ekip arkadaşları arıyoruz.

82 SALI PAZARI
Gsm: 0533 155 01 37

ELEMAN
ARSAN ÇADIR BRANDA’da
çalışmak üzere DİKİŞ 
MAKİNESİ KULLANABİLEN
Bay Bayan eleman alınacaktır.
Dolgun maaş +Sgk + yemek 
İrtibat : 0242 519 50 41 / Alanya

ELEMAN
Dinek mevkinde bulunan
SHELL ve PETROL OFİSİ 
benzin istasyonlarımıza 8 saat
vardiyalı çalışacak, akaryakıt
dolum görevlisi arıyoruz. 
20.000 TL MAAŞ + YEMEK 
+ SİGORTA
İLETİŞİM: 0533 309 93 73

ELEMAN
Sütçü İmam Dondumdurma’da
yaz kış çalışacak bay-bayan
çalışma arkadaşları 
aranmaktadır.
Yüksek maaş + SGK + Yemek
Gsm: 0542 408 10 05

ELEMAN
Umut Çamaşır Yıkama Fab-
rikası Bünyesinde çalıştırılacak
E sınıfı ehliyet sahibi şoför alımı
yapılacak. Başvurunun 
bizzat ya da telefon ile 
yapılması gerekmektedir
Gsm: 0536 747 12 02

ELEMAN
Turizm sektöründe çalıştırılmak
üzere şoför aranmaktadır.
Gsm: 0 544 884 03 07

ELEMAN
Yetkili Otomobil Bakım Onarım
Servisinde Çalışmak Üzere;
Mekaniker Usta
Kaporta Ustası
Boya Ustası
Trim Ustası
Odacı
Mekanik Servis Danışmanı
Hasar Servis Danışmanı
Mekanik Atölye Formeni
Kaporta Boya Formeni
alınacaktır.
Gsm: 0532 746 88 04

ELEMAN
Çarşı lokantası bünyesinde 
12 ay çalışmak üzere komi ve
bulaşıkçı bay bayan alınacaktır 
Gsm: 0538 021 66 86

Ön sahada çalışacak
akaryakıt satış görevlisi 
çalışma arkadaşları arıyoruz.
Müracaatların şahsen yapılması 
rica olunur.
Adres: Oba Mah. Çevreyolu Cad.
Tel: 0242 514 17 14

ELEMAN  
Firmamız bünyesinde 
yetiştirilmek üzere Alanya’da
ikamet eden, Makine teknikeri
ya da Aotocad bilen bayan 
eleman alınacaktır.

MES-AS ASANSÖR
Adres: Cikcilli Mah. Alaiye Sitesi
B Blok No:9 / ALANYA
Tel: 0242 514 46 19

Alanya'nın hacikerimler 

Mahallesi'nde 440 metrekare 

olan köy yerleşim yeri içerisinde

konumu manzara mükemmel

olan duvarı hafriyatı yapılmış

elektrikrigi suyu olan yola sıfır 

yerimiz satılıktır 

İster villa yap ister bungolav yap

tek kuruş masrafı yok.

Gsm: 0539 781 13 14

Adres: Çevreyolu üzeri
Oba Başkent Hastanesi

yanı / Alanya
Tel    : 0 242 515 25 00
Gsm : 0532 586 96 16

KATLANIR CAM
ZİP PERDE

BİOCLİMATİC

Adres: Çevreyolu üzeri
Oba Başkent Hastanesi

yanı / Alanya
Tel    : 0 242 515 25 00
Gsm : 0532 586 96 16

BİOCLİMATİK
ÇİFTCAM TWİNMAX

GİYOTİN

Ön muhasebe ve excel ve
sosyal medya kullanabilen

bayan eleman aranıyor.

Müracaatlar yüzyüze
yapılacaktır.

Adres: Çevreyolu üzeri
Oba Başkent Hastanesi
yanı / Alanya
Tel    : 0 242 515 25 00
Gsm : 0532 586 96 16

İMALAT VE MONTAJ 
İŞLERİ YAPILIR

uAlüminyum doğrama
u Cam cephe
u Plastik Doğrama
u Kompozit
u Kaynak işleri
imalat ve montajlarınız yapılır.
Yevmiye veya götürü olarak

Gsm: 0530 785 42 52

ELEMAN
Elektrik tesisat usta ve
kalfaları aranmaktadır. Sig-
orta + prim + yemek + maaş
İlgilenenlerin randevu ile 
yüz yüze müracatları dikkate 
alınacaktır. 
Adres: Cikcilli mahallesi,
Eğriköprü caddesi, Alanyum
Avm arkası No:37 
Gsm: 0533 446 88 88

ELEMAN  
Emlak firmamızda eşyalı daire ve
merdiven temizliği ve ütü iş-
lerinde 12 ay çalıştırılmak üzere 
kendine ve temizliğine güvenen 
25 ile 35 yaş arası bayan 
temizlik elemanı alınacaktır.
Not : Görüşmeler şahsen

yüzyüze yapılacaktır.
Tel : 0242 514 08 66
Gsm : 0532 581 27 38
Adres: Cumhuriyet Mahallesi 

1409 Sokak Seher Sitesi 
B Blok 13/A  Alanya

ELEMAN
İşletmekte olduğumuz 
Orta Okul Kız Yurduna PDR
mezunu eleman alınacaktır.
İletişim : Mustafa Uslu        
Gsm: 0 (543) 572 72 30

Kargıcak Mahallesi'nde 
2+1, ayrı mutfak, 3. kat, sıfır daire,

eşyasız, full aktiviteli, 
ebeveyn banyolu, 2 balkon.

15.500 TL

Obagöl'de 2+1, 105 metrekare,
denize 250 metre, full eşyalı,

havuz, asansör, kamelya, kapalı
otopark, 1. kat, 1 banyo, 2 WC

90.000 Euro

*Detaylı bilgi için;
ALFA GROUP CONSTRUCTION

BAHADIR KÖNİ
Gsm: 0532 113 19 44

ALANYUM AVM VE AKDENİZPARK 
AVM GÜVENLİK BAY PERSONEL ALIMI

Alanyum AVM ve Akdenizpark AVM 
güvenlik departmanında çalıştırılmak üzere,  

bay güvenlik personeli aranmaktadır. 
Her iki Avm içinde başvurular ve görüşmeler 

Alanyum Avm’de yüz yüze yapılacaktır.

ALANYUM AVM- BAHÇE VE BİTKİ BAKIMINDAN
ANLAYAN TEMİZLİK GÖREVLİSİ

lAlanyum AVM bünyesinde bulunan temizlik departmanında
çalışmak üzere;
l Tercihen daha önce bahçe/peyzaj işlerinde çalışmış,
l Vardiyalı ve esnek çalışma saatlerine uyum sağlayabilecek,
l Tam zamanlı erkek temizlik görevlisi alımı yapılacaktır.

OYUN PARKI GÖREVLİSİ-OYUN PARKI

lAlanyum AVM’de bulunan Oyun Parkı şubemizde çalışmak
üzere;
l Tercihen çocuk gelişimi/sosyal hizmet vb. bölümlerden mezun,
l Vardiyalı ve esnek çalışma saatlerine uyum sağlayabilecek,
l Tam zamanlı oyun parkı görevlisi alımı yapılacaktır.

AKDENİZ PARK AVM- TEMİZLİK GÖREVLİSİ 
(MAHMUTLAR MAH.)

l İnşaatı süren alışveriş merkezimizin temizlik işlerinde çalışmak
üzere;
l Tecrübeli/tecrübesiz,
l Vardiyalı ve esnek çalışma saatlerine uyum sağlayabilecek,
l Mahmutlar Mahallesi’nde ikamet eden,
l Tam zamanlı erkek temizlik görevlisi alımı yapılacaktır.

İletişim Adresi: (0242) 515 03 15
Başvuruların bizzat Alanyum AVM Yönetim birimine 

gelerek yapılması rica olunur.
Alanyum AVM yönetimine

bayan sekreter aranmaktadır.

Müracaatların şahsen
Alanyum AVM Yönetimine

yapılması rica olunur.

Tel: 0 242 515 0315

Kurumumuza ait 2006
model, 07 NM 848 plakalı,
179.690 km’de olan Doblo
Combi 1.9 M.Jet tipi, çelik
grisi renginde Fiat Doblo
marka aracımız satılıktır. İlgi-
lenenlerin 29.07.2024 tari-
hine kadar odamıza teklif
vermeleri rica olunur.

ALANYA 
PAZARCILAR VE 

MANAVCILAR ODASI 
BAŞKANLIĞINDAN 

BİLDİRİLMİŞTİR
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ALANYA GRUP EMLAK - ALÝ ÖZSOY
Adres: OBA MAH. ESKİGAZİPAŞA CAD. 42/Z2 

KOÇTAŞ  CİVARI OBA TAHTAKALE  MARKET KARŞISI
GSM/WatsApp:  +90 532 426 68 24    

1) Çıplaklı’da 985 m2, %20 - 5 kat imarlı, ticari alan, köşe parsel 
2) Demirtaş’ta 6000 m2, emsal 0,50 - 2 kat imarlı

1) Mahmutseydi’de 1327 m2 elektrik yol su var deniz manzaralı 2.100.000 TL
2) Yenice’de 451 m2 yolu var müstakil tapulu 480.000 TL
3) Demirtaş’da 1144 m2 emsal %50- 2 kat imarlı deniz manzaralı
4) Bektaş’da 4250 m2 , %20 , 2 kat imarlı deniz manzaralı
5) Payallar’da %20 - 4 kat imarlı deniz manzaralı
5) Hasbahçe’de 980 m2 deniz manzaralı köşe parsel

1) Cikcilli’de sıfır 3+1 havuzlu kuzey batı cephe 5.000.000 TL
2) Cikcilli’de sitede 9.kat full manzralı 2+1 ayrı mutfak 4.200.000 TL
3) Çıplaklı’da 4+1 dubleks sıfır havuzlu gücey cephe 4.300.000 TL
4) Çıplaklı’da 2+1 ayrı mutfak 2.kat güney cephe 3.300.000 TL

KİRALIK DAİRELER
1) Orman İşletmesi civarı 2.kat 3+1 kiralık 13.000 TL
2) Orman İşletmesi civarı 4.kat kiralık eşyalı 3+1 15.000 TL
3) Çıplaklı’da 1+1, 2.kat kiralık 7.000 TL

SATILIK ARSALAR

KAT KARŞILIĞI ARSALAR

Daire-Villa-Arsa-Dükkan-Otel-Alım Satım & Danışmanlık

Şekerhane Mah.Cuma Pazarı Şanlı Apt.No:13/E
Tel & Fax: 0242 513 71 77                   ALANYA

GOLD YAPI EMLAK
İNŞAAT OFİSİ - IMMOBILIEN

goldyapiemlak@gmail.com  -  hasanalituncer@hotmail.com

Hasan Ali TUNCER
0532 409 54 11

Bilal ETYEMEZ
0537 596 55 15

Gayrimenkulleriniz değerinde alınır-satılır

Hasbahçe - Cikcilli - Kestel’de kat karşılığı arsalar

ALANYA BÖLGESİNDE HER TÜRLÜ 
GAYRİMENKUL DEĞERİNDE 

ALINIR, SATILILIR VE KİRALANIR.
***

HAZIR MÜŞTERİLERİMİZ İÇİN
SATILIK KİRALIK GAYRİMENKULLER

ARANMAKTADIR. 

SATILIK DAİRELER
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Sivasspor,  Portekiz'de Boa-
vista forması giyen 30 yaşında-
ki Uruguay'lı stoper Rodrigo
Abascal ile görüşüyor.. 

Başakşehir,  UEFA Konfe-
rans Ligi 2. eleme turunda 6-1
kazandığı maçın rövanşında
San Marino'nun La Fiorita ta-
kımını deplasmanda 4-0 mağ-
lup ederek üst tura yükseldi..

Trabzonspor,   UEFA Avru-
pa Ligi 2. Ön Eleme Turu rö-
vanş maçında Ruzemberok'u
Denis Draguş'un golüyle 1-0
mağlup ederek üst tura yük-
seldi..

Trabzonspor, Okay Yokuşlu
ile 3+1 yıllık sözleşme imzaladı..

Gaziantep FK,  Hapoel Ha-
dera forması giyen 23 yaşında-
ki Nijeryalı stoper Philip Ipole
ile görüşüyor.. 

Beşiktaş, Jackson Muleka
transferi için Suudi Arabistan
ekibi Al-Kholood ile anlaşmaya
yakın..

Bodrumspor, Genoa for-
ması giyen Rumen milli forvet
oyuncusu George Pușcaș ile
anlaştı.. 

Fenerbahçe,  bonservisi
elinde bulunan Arjantinli orta
saha oyuncusu Guido Rodrigu-
ez’e resmi teklif yaptı.. 

Iğdır FK,  geçtiğimiz sezon
Bodrumspor forması giyen ka-
nat oyuncusu Burak Çoban ile
anlaşmaya vardı.. 

Çorum FK,  geçtiğimiz sezon
CFR Cluj forması giyen orta
saha oyuncusu Durel Avounou
ile 2 yıllık anlaşma sağladığını
duyurdu.. 

Kırklarelispor,   Beşiktaş'ın
23 yaşındaki stoperi Erdoğan
Kaya'yı  bonservisiyle birlikte
transfer etti..

Kocaelispor, Marcao'yu
kadrosuna kattı.. 

Ankaragücü, Adana De-

mirspor'dan sağ bek İsmail Çok-
çalış, Kocaelispor'dan orta saha
oyuncusu Yusuf Emre Gültekin
ve Şanlıurfaspor'dan stoper
Diogo Coelho Özçakmak ile
sözleşme imzaladı.. 

Manisa FK,  kaleci Alperen
Uysal'ı kadrosun kattı..  

Gençlerbirliği, Nijeryalı orta
saha oyuncusu Oghenekaro Pe-
ter Etebo ile 2 yıllık sözleşme
imzaladığını duyurdu..

Gençlerbirliği,   Eyüpspor
oyuncusu Mete Kaan Demir
ile 2024-2025 sezon sonuna
kadar kiralık olarak sözleşme
imzaladığını duyurdu..

Gençlerbirliği,   geçtiğimiz
sezon Çorum FK forması giyen
Polonyalı orta saha oyuncusu
Michal Jan Nalepa ile 2+1 yıl-
lık sözleşme imzaladığını du-
yurdu..

Çorluspor,  kaleci Cenk Gö-
nen'in transferini açıkladı..

Amedspor, geçtiğimiz se-
zon Bordeaux forması giyen 23
yaşındaki orta saha oyuncusu
Yohan Cassubie ile görüşüyor..

Boluspor,  son olarak Vans-
por forması giyen Işık Kaan
Arslan ile 2 yıllık sözleşme im-
zaladığını duyurdu.. 

Fethiyespor,  geçtiğimiz se-
zon Altınordu forması giyen
orta saha Muharrem Emir Er-
kul ve Sebat Gs forması giyen
stoper Mıhammed Enes Do-
ğan ile sözleşme imzaladığını
duyurdu.. 

Serik FK, Berk İsmail Ünsal'ı
transfer etti...

Vanspor, geçtiğimiz sezon
1461 Trabzon FK forması giyen
2001 doğumlu forvet oyuncusu
Batuhan Kör ile anlaşma sağ-
ladı.. 

Vanspor, tecrübeli stoper
Yusuf Abdioğlu ile sözleşme im-
zaladı.. 

TrANSFEr GÜNDEMİ

Efeler Ligi’nde
2024-2025 voley-
bol sezonu fikstü-
rü çekildi. Efeler
Ligi’nde 2024-2025
voleybol sezonunun
fikstür çekimi, Tür-
kiye Voleybol Federas-
yonu’nun Ankara Mer-
kez Ofisi’nde yapıldı. Kura
çekilişini TVF Genel Sekteri
Av. Nihal İşçi, TVF Lig İşleri Da-
nışmanı Recep Nurtanış ve TVF lig
İşleri Görevlisi Ebru Ezgi Alper
gerçekleştirdi. TVF Lig İşleri Gö-
revlisi Ebru Ezgi Alper, yeni sezon
ve lig statüsü hakkında bilgilen-
dirmede bulundu.

Alanya Belediyes-
por erkek voleybol
takımı, yeni sezona
deplasmanda Gala-
tasaray HDI Sigorta

maçıyla başlayacak.
Kırmızı beyazlılar ta-

raftarıyla, ligin 2'nci
haftasında oynayacağı ilk

iç saha maçında Altekma
mücadelesinde buluşacak. 

Efeler Ligi’nde 1. devre karşılaş-
maları 06 Ekim-15 Aralık 2024 ta-
rihleri arasında, 2. devre karşılaş-
maları 4 Ocak-15 Mart 2025 ta-
rihleri arasında oynanacak.
n Ercan YILDIRIM

Plaj Hentbolu Kadınlar ve Erkekler Av-
rupa Şampiyonaları ile Plaj Hentbolu
U17 Kızlar ve Erkekler Avrupa Şampi-
yonaları'nın ev sahipliği, Türkiye Hent-
bol Federasyonu'nun başvurusu üzeri-
ne Alanya'ya verildi. 
Avrupa Hentbol Federasyonu (EHF)
İcra Kurulu’nun 19 Temmuz'da aldığı
kararla; kadın ve erkek EHF Plaj Hent-
bolu EURO 2025'in 8-13 Temmuz 2025
tarihlerinde, EHF U17 Plaj Hentbolu
EURO 2025'in ise 3-6 Temmuz 2025 ta-
rihlerinde Alanya'da yapılmasına karar
verildi. Türkiye'de bugüne kadar dü-
zenlenen en büyük ve kapsamlı orga-
nizasyon niteliğini taşıyacak olan şam-
piyonalarda, katılım hakkı kazanan 19
Avrupa ülkesinden toplam 64 takım ile
binden fazla hentbolcu, iki hafta bo-
yunca Alanya'da madalya şansı için mü-
cadele edecek.  

OTUZUNCU YILDA 
BÜYÜK ŞENLİK

Hentbol serüvenine, Hentbol Milli Ta-
kım Oyuncusu ve Antrenör Ramazan
Demirci öncülüğünde 1995 yılında So-

kak Hentboluyla başlayan Alan-
ya, 30 yıl sonra büyük bir or-
ganizasyona ev sahipliği ya-
pacak. Başkan Danışmanı
Abdurrahman Açıkalın ile
Belediye Başkan Yardım-

cısı Murat Levent Koçak’ın
da ilk yıldan itibaren büyük

katkılarıyla organize
edilen ve aradan
geçen yıllar için-
de özveriyle sür-
dürülen etkin-
lik, günümüz-
de Avrupa
Şampiyona-
sı’yla taçlan-
dırıldı. Alan-

ya Belediye Başkanı Osman Tarık Öz-
çelik, hentbolun hem sporcuların fi-
ziksel yeteneklerini sergiledikleri hem
de izleyicilerin keyifli zaman geçirdiği
bir spor dalı olduğunu belirterek, “Spo-
run birleştirici gücüne inanıyor ve be-
lediye olarak, sporun her dalını des-
teklemek ve yaygınlaştırmak için ça-
lışmalarımızı sürdürüyoruz. Yine çok
önemli bir organizasyona ev sahipliği ya-
pacağımız için mutluyuz. Hentbol gibi
gençlerimizi spora teşvik eden, onları
sağlıklı ve aktif bir yaşam tarzına yön-
lendiren sportif etkinlikleri arttırmak,
en başta gelen hedeflerimiz arasında
yer alıyor.” dedi.  

KILIÇ: TÜRKİYE’NİN 
POTANSİYELİNİ 

GÖSTERMEK İSTİYORUZ
Plaj hentbolunun Avrupa'daki en üst se-
viye organizasyonuna Alanya'nın ev
sahipliği yapacak olmasından büyük
mutluluk duyduklarını belirten Türki-
ye Hentbol Federasyonu Başkanı Uğur
Kılıç, “Geçen yıl Avrupa Hentbol Fe-
derasyonu’nun (EHF) plaj hentbo-
lunda takımlar bazında en büyük
organizasyonu olan EHF EBT fi-
nallerini Antalya’da düzenledik.
İzmir'de de EHF Avrupa U17
Plaj Hentbolu Şampiyonası'nı dü-
zenledik. Çok olumlu geri dönüşler
aldık. Türkiye'nin plaj hentbo-
lunda önemli bir potansi-
yele sahip olduğunu be-
lirtmiş, plaj hentbolunda
önemli başarılar elde et-
miş bir ülke olarak fark-
lı organizasyonlar dü-
zenleyeceğimizi ve ulus-
lararası hentbol dünya-
sına bunu göstereceğimi-
zi söylemiştik. Projelerimi-
zin ve çalışmalarımızın so-

nucunu alıyoruz. Önce salonda EHF
Kadınlar EURO 26'nın ev sahipliğini
Antalya'ya kazandırdık. Şimdi de plaj-
da EURO 25'i Alanya'ya aldık. Plaj
hentbolunda söz sahibi ülkelerden biri
olmayı hedefliyoruz. Ülkemizin güzel-
liklerini ve avantajlarını kullanmamız
gerekiyor. Plaj hentbolu da bu avan-
tajlardan biri. Turizm ve sporda, ülke-
lerin birbirlerini daha iyi anlayabilme-
leri ve daha hoşgörülü olabilmeleri
için ulusal ve uluslararası turnuvalar
çok önemli. Biz bu amaçla ilişkilerimi-
zi güçlü tutuyor ve ülkemizde bu an-
lamda uluslararası şampiyonaların ya-
pılabilmesi için çalışmalarımızı sür-
dürüyoruz.” dedi. 

EHF PLAJ HENTBOLU
EURO 2025’E KATILACAK

TAKIMLAR 
EHF Plaj Hentbolu EURO 2025 Ka-
dınlar Şampiyonası'na ev sahibi ülke
Türkiye ile 2024 Dünya Şampiyona-
sı'ndan katılmaya hak kazanan Avrupa
takımları; Almanya, Hollanda, İspanya,
Portekiz, Norveç, Yunanistan ve Da-

nimarka; 2024 Plaj Hentbolu Şam-
piyonası'ndan katılmaya hak kaza-
nan takımlar; Macaristan, Fransa,
İsveç, Ukrayna, Hırvatistan, Slo-
vakya, Polonya ve Bulgaristan oldu.

Erkekler Şampiyonası’na ise ev sa-
hibi Türkiye ile 2024 Dünya Şam-

piyonası'ndan kalifiye Av-
rupa takımları; Macaris-
tan, Almanya, Danimar-
ka, Portekiz, İspanya ve
Hırvatistan; 2024 Avrupa
Şampiyonası'ndan kalifi-
ye takımları; Polonya, İs-

veç, Fransa, Norveç, Bul-
garistan, Ukrayna, İtalya,

Çekya ve Malta katılacak
n Haber Merkezi

Süper Kupa mücadelesi, İstan-
bul'daki Atatürk Olimpiyat Sta-
dı'nda yapılacak. Müsabaka, bu-
gün (cumartesi) 20.45'te başla-
yacak ve ATV'den canlı yayım-
lanacak. 

SÜPER KUPA'DA 
9. RANDEVU

1965-1966 sezonundan bu yana
Cumhurbaşkanlığı Kupası ve
Süper Kupa adlarıyla düzenle-
nen organizasyon, Galatasaray
ve Beşiktaş'ı 8 kez karşı karşıya
getirdi. İki takım arasındaki iki
Süper Kupa mücadelesinde, ta-
kımlar birer kez kupayı kaldırdı. 

n Ercan YILDIRIM

Trendyol Süper Lig'de 2024-
2025 sezonuna 10'ar günlük,
Erzurum'da 1. etap ve Düzce'de
2. etap kampla hazırlanan Co-
rendon Alanyaspor, bu kez ligin
ilk maçı için topbaşı yapacak.
Düzce kampı sonrası 3 gün izin

verilen Alanyasporlu futbolcular,
yarın (4 Ağustos) Cengiz Aydo-
ğan Kulüp Tesislerinde toplana-
rak, 11 Ağustos Pazar günü ligin
ilk haftasında oynayacağı İkas
Eyüpspor maçı hazırlıklarına
başlayacak. n Ercan YILDIRIM

Alanya Belediyespor, yeni sezona İstanbul deplasmanında
Galatasaray HDİ Sigorta maçıyla başlayacak.  

EFELER SEZONA EFELER SEZONA 
GALATASARAY MAÇIYLA BAŞLIYOR

EURO 2025 EHP 
PLAJ HENTBOLÜ ALANYA'DA!

1. Hafta Galatasaray (D)
2. Hafta Altekma (E)
3. Hafta Türşad (E)
4. Hafta Akkuş Bld. (D)
5. Hafta İst. Gençlik (E)
6. Hafta Halkbank (D)
7. Hafta Fenerbahçe (E)

8. Hafta Arkasspor (D)
9. Hafta Bursa BŞB (E)
10. Hafta Cizre Bld (D)
11. Hafta Develi Bld. (E)
12. Hafta Ziraat Bankkart (D)
13. Hafta Spor Toto (E) 

EFELER LİGİ 1. HAFTA
Altekma - Arkas Spor
Galatasaray HDI Sigorta - Alanya Bld.
Bursa BBSK - Fenerbahçe Medicana
Spor Toto - Türşad
Cizre Bld. - Halkbank
Ziraat Bankkart - Akkuş Bld.
Develi Bld. - İstanbul Gençlik Spor

Efeler Ligi kura çekilişini 
Federasyon yetkilileri yaptı

Alanya Belediyespor'un ilk yarı maçları:
(D) Deplasmanda (E) Evinde 

Turkcell Süper Kupa
sahibini buluyor
TFF'nin 2006'dan bu yana düzenlediği ve eski
Cumhurbaşkanlığı Kupası formatında oyna-
nan organizasyon, geçen sezonun Süper Lig
şampiyonu Galatasaray ile Ziraat Türkiye Ku-
pası kazananı Beşiktaş arasında oynanacak.

Corendon Alanyaspor, yeni sezon hazırlıklarına 
yarından (pazar) itibaren Alanya'da devam edecek. 

Alanya, uluslararası spor organizasyonlarının adresi olmayı sürdürüyor. Bu-
güne kadar farklı branşlarda birçok büyük turnuvaya ve şampiyonaya ev sa-
hipliği yapan Alanya, EHF Plaj Hentbolu EURO 2025'e de ev sahipliği yapacak.   

ALANYASPOR'UN
EYÜPSPOR MESAİSİ

BAŞLIYOR

Yüzlerce sporcu Alanya'ya gelecek

Osman Tarık Özçelik Uğur Kılıç
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